
Årets första ordförandeträff ägde rum 3 mars Soft Center Ronneby. 
Inbjuden gästtalare var Mimmi Karlsson-Bernfalk chefredaktör BLT. 
Hon redogjorde för BLT-s verksamhet och utveckling. Och framför 
allt den digitala sidan som kommer mer och mer. Men poängterade 
samtidigt hur viktigt det är att ha kvar den traditionella 
papperstidningen. Sedan var det dags för frågor. Och första frågan 
var. Varför tog BLT bort Föreningsnytt från tidningen vilket är en 
viktig sida inte minst för våra SPF-föreningar? Svar utrymmesskäl! 
Men Mimmi erkände misstaget och att hon Återfört det igen. 
Vilket var mycket glädjande inte minst för medieansvarig i SPF-
distriktet Bengt Mauritzson som för övrigt ledde frågestunden. 
Sedan var det aktuella frågor, diskussioner och information i och 
om Distriktets verksamhet som leddes av ordf: Nils-Ingmar Thorell 

*



Ordf: Nils- Ingmar hälsade alla välkomna 

till första ordförandeträffen 2020 



Yvonne hade koll på all närvarande  





Distriktets medieansvarig Bengt Mauritzson och BLT-s chefredaktör Mimmi Karlsson 

Bernfalk  



Bengt inledde frågestunden med 

BLT-s chefredaktör Mimmi Karlsson 

Bernfalk… 



Och hon svarade på alla  

frågor hon fick 



Bengt ser lite tveksam ut 

 till ett av svaren men blev 

nöjd till slut.  



Sedan var det frågor och synpunkter från åhörarna det blev en hel del 

som Mimmi fick svarade på 











Nils-Ingmar informerade om Distriktets 

verksamhet, medlemsvärvning, och arbete 

kring ofrivillig ensamhet mm… Det blev 

diskussion och frågor även här  

   








